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Høringssvar, GBF

Ministeriet for Børn og 
udmøntning af loft på 28 elever i klasserne i de gymnasiale fuldtidsudda
nelser’ i høring.

Lovforslaget er tænkt som en løsning på de pædagogiske og elevmæssige 
problemer, som knytter sig til undervisning 

Gymnasiernes Bestyrelsesforening mener ikke, at det foreslåede loft er den 
rigtige og tilstrækkelige løsning. Det vil efter foreningens mening være m
re effektivt og hensigtsmæssigt at iværksætte nye undervisningsformer, fx 
at en del af undervisningen foregår som forelæsninger for store hold, mens 
en anden del gennemføres i mindre grupper med moderne undervisning
teknologi og med lærere, som står til rådighed, når det er nødvendigt.

Udgifterne til det fleksible loft vil efter foreningens 
vendt som et incitament til undervisningsforsøg af denne art.

Venlig hilsen

Benny Dylander, formand
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Høringssvar, GBF

Ministeriet for Børn og Undervisning har udsendt ’Udkast til lovforslag om 
udmøntning af loft på 28 elever i klasserne i de gymnasiale fuldtidsudda
nelser’ i høring.

Lovforslaget er tænkt som en løsning på de pædagogiske og elevmæssige 
problemer, som knytter sig til undervisning i for små lokaler.

Gymnasiernes Bestyrelsesforening mener ikke, at det foreslåede loft er den 
rigtige og tilstrækkelige løsning. Det vil efter foreningens mening være m
re effektivt og hensigtsmæssigt at iværksætte nye undervisningsformer, fx 

undervisningen foregår som forelæsninger for store hold, mens 
en anden del gennemføres i mindre grupper med moderne undervisning
teknologi og med lærere, som står til rådighed, når det er nødvendigt.

Udgifterne til det fleksible loft vil efter foreningens mening være bedre a
vendt som et incitament til undervisningsforsøg af denne art.

Benny Dylander, formand
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Undervisning har udsendt ’Udkast til lovforslag om 
udmøntning af loft på 28 elever i klasserne i de gymnasiale fuldtidsuddan-

Lovforslaget er tænkt som en løsning på de pædagogiske og elevmæssige 
.

Gymnasiernes Bestyrelsesforening mener ikke, at det foreslåede loft er den 
rigtige og tilstrækkelige løsning. Det vil efter foreningens mening være me-
re effektivt og hensigtsmæssigt at iværksætte nye undervisningsformer, fx 

undervisningen foregår som forelæsninger for store hold, mens 
en anden del gennemføres i mindre grupper med moderne undervisnings-
teknologi og med lærere, som står til rådighed, når det er nødvendigt.

mening være bedre an-
vendt som et incitament til undervisningsforsøg af denne art.


